
Záznam z jednání VV LCC (2. 2. 2025, sokolovna)  
Přítomni Matouš Tilšer, Michaela Srchová, Petr Poupě, Jiří Pechar a Jolča Vašíčková 
 
 
1. Pozvání Tondy Gotwalda na jednání VV  
Připomínka, že je záhodno zvát na jednání VV Tondu Gottwalda jako manažera oddílu, kvůli 
přínosným praktickým připomínkám. 
 
2. Časomíra a třicítky 
VV schvaluje pořízení dvou sad přenosných výsledkových tabulí a třicítek na field/sixes. 
 
3. Proplacení startovného za hráčky LCC na lednovém turnaji 
VV schvaluje úhradu startovného 200 Kč za hráčku na lednovém turnaji Prague Lax Youth Games 
 
4. Grafická identita klubu 
– V po 7. 2. Se koná schůzka s Petrem Bílým 
– Chceme směřovat 1. výstup jednání na AHM 
 
5. Zimní příprava LCC holky 
– VV souhlasí se zaplacením kondičního trenéra – Jan Sirotek 
 
6. Rozlišováky LCC holky 
VV schvaluje dodělání rozlišováků (od jara tým A, B) 
Dáda Pešková pošle konkrétní požadavek šéftrenérovi Simoně 
 
7.  Manuál/Pokyny pro šéftrenéry/trenéry 
Je třeba dotáhnout pokyny pro šéftrenéry, potažmo trenéry, abychom předali informace – požadavky 
na ně, za co vlastně jsou odměňováni, zodpovědnosti.  
 
8. Valná hromada ČSML 
– Jirka T. poskytl informace o valné hromadě ČSML, jaké pozice je možno obsadit 
– Přes šéftrenéry oslovit trenéry a najít aktivní rodiče, kteří by měli zájem zapojit se do “bafuňaření” 
– Jsou přihlášeni tři kandidáti (Adámek, Šerpán, J. Tilšer) zájemci na 5 pozic ve VV (další o tom 
uvažují); měla by se doplnit/rozšířit DK – v současné době je tříčlenná (žádoucí je 5–7 členů pro 
případ rozhodování/střetu zájmu). 
 
9. Převedení bodů 
VV povouje výjimku k převedení bodů Filipa Severy na jeho sestru (4300 bodů) 
 
Zapsala Jolana Vašíčková 


